
1. Tervezik-e és ha igen, mikorra a Tóth Árpád, valamint az Anjou 
sétányon az életveszélyes mellvéd felújítását?

Néhány hete a Tóth Árpád és az Anjou sétányon, több, nagyméretű tábla jelent 
meg az alábbi szöveggel: Idézem: „Vigyázat, alacsony várfal!

Kérjük a balesetek megelőzése érdekében a sétányon fokozottan vigyázzon 
kutyájára!

Póráz használata ajánlott! A várfal alacsony, a kutyája arra felugorva könnyen 
leeshet!"

A tábla megjelenését követően sokan állítottak meg az utcán, és 
felháborodottan kérdezték tőlem, hogy csak a kutyák védelmében figyelmeztet 
a veszélyre a tábla, a gyerekeink, unokáink fokozott védelme nem jutott eszébe 
a szövegírónak, a gyerek nem fontos? Hosszabb szövegek voltak, de

Nem tudtam mit válaszolni!

Többször megyek végig mindkét sétányon, a mellvéd valóban pocsék, veszélyes 
állapotban van!

Az Anjou sétány képe a szomorúbb, hosszú részen hiányoznak téglák, a falon 
vastag repedések, de a fő veszély a mellvéd magassága mindkét sétányon!

Több helyen mértem meg a várfal magasságát, 68 és 105 cm között hullámzik a 
támfal magassága.

A 68 cm magasság zavaróan alacsony számomra, bizonytalanság érzését kelti, 
főleg az Anjou sétányon, ahol a tégla pocsék állaga még fokozza a bizonytalan 
érzést, nem támaszkodna neki az ember szívesen.

Összegezve sürgősen szükség van a támfal felújítására, megemelésére, 
megerősítésére a sétányok egész hosszában.

A felújítási munkálatoknak úgy gondolom nincsen akadálya hiszen a fal látványa 
nem változik, egyébként pedig a fal nem műemlék.

A mult század elejéről származó fotókat találtam az interneten, vas korlát 
szegélyezte akkor a sétányt. Feltehetően a múlt század első felében épült a ma 
is látható téglafal.



Megállapítható, hogy a várfal felújítása halaszthatatlan, minél előbb el kell 
kezdeni!

Egy -Isten ments- balesetért nem tudom kinek a felelősségét lehetne 
megállapítani.


